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RG - 0002.P.VIII.2019 
 

 

P R O T O K Ó Ł  N R  VIII/2019 
z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą  

w dniu 30 maja 2019 r. 
 
Punkt 1.  
Otwarcie sesji 
Punkt 2.  
Stwierdzenie quorum. 
Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 
Punkt 4.  
Przyjęcie protokołu z poprzednich sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5.  
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6.  
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7.  
Przyjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 
Punkt 8.   
Przyjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 
Punkt 9.  
Przyjęcie uchwały w sprawie ustanowienia przedstawiciela Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą w Stowarzyszeniu Gmin i Powiatów Wielkopolski. 
Punkt 10.   
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia gminy                             
do Stowarzyszenia Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów Samorządowych.   
Punkt 11.   
Przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Nowe Miasto nad Wartą oraz określenie granic 
obwodów publicznych szkół podstawowych. 
Punkt 12.  
Przyjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć nauczycieli przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych, pracujących z grupami obejmujących dzieci 6-letnie i dzieci młodsze. 
Punkt 13.   
Interpelacje Radnych. 
Punkt 14.   
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 15.   
Zamknięcie sesji.  
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Ad 1) Otwarcie sesji. 
Przewodniczący pan Waldemar Tomaszewski o godzinie 1500 otworzył                       

VIII Sesję Rady Gminy i powitał Radnych, Sołtysów, kierowników jednostek oraz 
gości. 
 
Ad 2) Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący informował, że ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych, 
obecnych jest 14, w związku z powyższym podjęte uchwały będą prawomocne. 
 
Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 
 Przewodniczący zawiadomił, że Radni otrzymali porządek obrad zgodnie                     
z terminem 14 dni przed posiedzeniem. Ponadto informował,                                        
że na posiedzeniu wspólnym komisji Radni omówili uchwały, jednak                                     
po posiedzeniu Komisja Rewizyjna złożyła wniosek o wprowadzenie zmian                            
w planach pracy Komisji. Pan Wójt złożył wniosek o wprowadzenie uchwały                     
ws. wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w trybie bezprzetargowym. 
Przewodniczący zaproponował głosowanie. 
 - Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu.     
Porządek przedstawia się następująco: 
 
Punkt 4.  
Przyjęcie protokołu z poprzednich sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5.  
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6.  
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7.  
Przyjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 
Punkt 8.   
Przyjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 
Punkt 9.  
Przyjęcie uchwały w sprawie ustanowienia przedstawiciela Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą w Stowarzyszeniu Gmin i Powiatów Wielkopolski. 
Punkt 10.   
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia gminy                                
do Stowarzyszenia Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów Samorządowych.   
Punkt 11.   
Przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Nowe Miasto nad Wartą oraz określenie granic 
obwodów publicznych szkół podstawowych. 
Punkt 12.  
Przyjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć nauczycieli przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych, pracujących z grupami obejmujących dzieci 6-letnie i dzieci młodsze. 
Punkt 13.  
Przyjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planów Pracy Komisji  
Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą na rok 2019. 
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Punkt 14.  
Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w trybie 
bezprzetargowym. 
Punkt 15. 
Interpelacje Radnych. 
Punkt 16.   
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 17.   
Zamknięcie sesji.  

 
Ad 4) Przyjęcie protokołu z poprzednich sesji oraz odpowiedzi na interpelacje                       
i wnioski. 

Przewodniczący informował, że protokół został opublikowany 16 maja, przed 
podjęciem protokołu otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący zarządził głosowanie.  
- Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 Protokół z VII Sesji został przyjęty 13 głosami za, 0 głosów przeciwnych,                         
1 głos wstrzymujący. 

 
Ad 5) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
 Pan Tomaszewski poinformował, że początek maja to święta związane                         
z uroczystościami Konstytucji 3 maja. Kolejno 10 maja odbyło się 70-lecie Biblioteki 
Publicznej w Nowym Mieście, przy tej okazji odbyło się też otwarcie Biblioteki                    
w Boguszynie. W dniu 10 maja odbyły się również wybory Sołtysa Sołectwa 
Szypłów. Następnie 12 maja odbyła się uroczystość związana z obchodami 70-lecia 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Szypłowie.  
W dniu 14 maja w Gminnym Ośrodku Kultury odbyło się spotkanie z Dyrekcją 
Generalną Krajowych Dróg i Autostrad w Poznaniu oraz z projektantami drogi 
„S11”. Na tym spotkaniu mieszkańcom zostały przedstawione trzy warianty 
przebiegu tej drogi. Zostały rozdane ankiety, żeby mieszkańcy mogli                                   
się wypowiedzieć, złożyć ewentualne uwagi co do przebiegu tej drogi.  
23 maja odbyło się wspólne posiedzenie komisji, na którym zostały omówione 
projekty uchwał, komisje pozytywnie zaopiniowały uchwały. 
 Na zakończenie Przewodniczący odczytał pismo Prezesa Okręgowego Sądu                             
w Poznaniu odnośnie przeprowadzenia wyborów na ławników, dodając                              
że obwieszczenie Wójta jest już na stronie internetowej Urzędu.  
 
Ad 6) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
 Pan Aleksander Podemski informował, że Urząd czynił starania o pozyskanie 
dotacji z Ministerstwa Sportu w zakresie infrastruktury sportowo-rekreacyjnej,                        
są to tzw. otwarte strefy aktywności. Dokumenty zostały złożone na przedsięwzięcie 
w Boguszynku, za 36 330,00 zł.  
Wójt poinformował, że pojawiła się sprawa zbierania padłych zwierząt, w tym 
temacie będzie podpisane porozumienie z firmą która będzie tym się zajmować.  
Ponadto są w trakcie przygotowania konkursy dyrektorskie w szkołach,                                       
w Kolniczkach i w Klęce. W Kolniczkach pani Dyrektor która do tej pory pełniła 
funkcje nie będzie startować, w Klęce natomiast kończy się kadencja obecnego 
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Dyrektora. Poza tym pani Sekretarz wraz z panią Dyrektor CUWu zajmowały się 
projektami organizacyjnymi, zostały już zaakceptowane. Został już zamieszczony na 
stronie Urzędu Raport o stanie Gminy za 2018 rok, będzie on prezentowany podczas 
sesji absolutoryjnej.  
 Są też realizowane fundusze sołeckie, gdyż jest teraz okres wzmożonych prac 
na terenach sołectwa. Wójt nadmienił, że maszyn jest całe mnóstwo, jednak problem 
jest z utrzymaniem bieżącym, z wycinaniem traw. Było na początku maja szkolenie 
dla sołtysów, i każdy sołtys wie, że każda faktura usługowa, inwestycyjna musi być 
poprzedzona umową.  
Na posiedzeniu komisji odbyła się dyskusja nt. lokali za które gmina płaci 
odszkodowania właścicielowi, Wójt informował, że zwolniły się trzy mieszkania 
komunalne, które mogłyby posłużyć mieszkańcom.  
Zmiany w budżecie będą dopiero za miesiąc, potrzeb jest niezwykle dużo, 
szczególnie w Strażach Pożarnych.  
 
Ad 7) Przyjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, informując jednocześnie,                      
że Zarząd Powiatu wydał opinię pozytywną nt. zaliczenia drogi do kat. dróg 
gminnych następnie otworzył dyskusję. W związku z brakiem pytań przeszedł                  
do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                 
0 głosów wstrzymujących. 
- Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 Uchwała Nr VIII/66/2019 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
30 maja 2019 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad 8) Przyjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, informując jednocześnie,                      
że Zarząd Powiatu wydał opinię pozytywną nt. zaliczenia drogi do kat. dróg 
gminnych następnie otworzył dyskusję. W związku z brakiem pytań przeszedł                   
do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                 
0 głosów wstrzymujących. 
- Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 Uchwała Nr VIII/67/2019 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
30 maja 2019 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad 9) Przyjęcie uchwały w sprawie ustanowienia przedstawiciela Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą w Stowarzyszeniu Gmin i Powiatów Wielkopolski. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję.  
W związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                 
0 głosów wstrzymujących. 
- Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 Uchwała Nr VIII/68/2019 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
30 maja 2019 r., stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 10) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia gminy                                
do Stowarzyszenia Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów Samorządowych.   

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję.  
W związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                 
0 głosów wstrzymujących. 
- Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 Uchwała Nr VIII/69/2019 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
30 maja 2019 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad 11) Przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Nowe Miasto nad Wartą oraz 
określenie granic obwodów publicznych szkół podstawowych. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję.  
W związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                 
0 głosów wstrzymujących. 
- Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 Uchwała Nr VIII/70/2019 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
30 maja 2019 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad 12) Przyjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć nauczycieli przedszkoli i oddziałów przedszkolnych                       
w szkołach podstawowych, pracujących z grupami obejmujących dzieci 6-letnie                  
i dzieci młodsze. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję.  
W związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 11 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                 
3 głosy wstrzymujące. 
- Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 Uchwała Nr VIII/71/2019 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
30 maja 2019 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad 13) Przyjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planów Pracy 
Komisji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą na rok 2019. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję.  
W związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                 
0 głosów wstrzymujących. 
- Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 Uchwała Nr VIII/72/2019 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
30 maja 2019 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad 14) Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości                              
w trybie bezprzetargowym. 

Projekt uchwały omówił Wójt Gminy, następnie Przewodniczący Rady 
otworzył dyskusję.  
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Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący  przeszedł do głosowania.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                 

0 głosów wstrzymujących. 
- Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 Uchwała Nr VIII/73/2019 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
30 maja 2019 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad 15) Interpelacje Radnych. 

Przewodniczący poinformował, że interpelacje nie wpłynęły w związku                      
z czym przeszedł do punktu kolejnego. 
  
Ad 16) Wolne głosy i wnioski. 

 Radna Zofia Kędziora pytała czy znana jest firma, która będzie usuwała padłe 
zwierzęta, czy kontakt będzie udostępniony i komu.  
 Wójt poinformował, że firma już jest znana, najczęściej zgłasza                            
to policja.  

 Radna Powiatowa Agnieszka Król, w imieniu Starosty pana Ernesta 
Iwańczuka oraz pozostałych członków Zarządu zapraszała do zapoznania                 
się z Raportem o stanie powiatu, który od kilku dni znajduje się na stronie 
internetowej.  
 Ponadto Radna wspomniała, że nic nie wskazuje na to ażeby prom                       
w Dębnie nie mógł być zwodowany przed 15 sierpnia.  
 Na zakończenie Radna dziękowała, za wstępną wolę 
współfinansowania budowy drogi Chwalęcin granica powiatu.  
 Radna dodała, że wraz z Radnym Jankowiakiem pilotują sprawę 
wysypiska śmieci, które jest w Chociczy. 
 Na zakończenie pani Król zapraszała na sejmiki, które rozpoczęły                      
się w dniu wczorajszym, oraz na Gminny Dzień Dziecka, który odbędzie                  
się 1 czerwca o 1500  na nowomiejskim rynku.  

 Radny Wincenty Pawelczyk nawiązał co do temu śmieci na cegielni                          
w Chociczy. Radny informował, że jest tam często i żadne śmieci                                   
nie są wywożone. Natomiast śmieci które są dowożone, okazuje się że ten pan 
nie ma pozwolenia na ich odbieranie.  

 Radny Juliusz Twardowski pytał czy firma z którą będzie podpisana umowa 
na usuwanie padłych zwierząt, będzie obciążała zarządcę drogi.  
 Wójt informował, że jeżeli będzie to droga gminna to będzie obciążona 
gmina, jeżeli powiatowa to powiat.  

 Radny Feliks Stratyński pytał Radną Powiatową, kto podjął decyzję,                         
aby wysypać destrukt na podkład asfaltowy w Wolicy Koziej, w razie gdy 
ktoś się przewróci to dojdzie do nieszczęścia.  
 Radna Król informowała, że tę drogę zlecił poprzedni Zarząd i w dniu 
dzisiejszym na sesji absolutoryjnej Radna zarzuciła Radnemu Bednarzowi, 
(który mówił, że są nam potrzebne porządne drogi), że absolutnie w tej jednej 
kwestii się z Radnym Bednarzem zgadza, że są potrzebne porządne drogi                        
a nie coś takiego co nam zgotował w zeszłym roku, na drodze z Wolicy Koziej 
do Dębna. Radny Bednarz nie ustosunkował się do tego. Radna poprosiła                  
o załatanie dziur od Wolicy do tzw. „górki” za stawami hodowlanymi, 
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wydział drogowy zapewniał, że załatanie tych dziur nastąpi inną metodą-               
na ciepło i to wystarczy do czasu aż uda się coś zrobić z tą drogą 
poważniejszego. Radna dodała, że jeszcze nie dotarła do osoby która jest 
odpowiedzialna za „tą technologię”. 

 Wójt wrócił do tematu, który poruszył Radny Pawelczyk. Mianowicie chodzi 
o śmieci na cegielni w Chociczy. Wójt informował, że pan Wincenty 
Pawelczyk jest osobą najbardziej kompetentną do wypowiedzi jeżeli chodzi               
o ten temat. Wójt wraz z panią Sekretarz są tam bardzo często, pani Sekretarz 
jest mocno zaangażowana w ten temat z racji doświadczenia i znajomości 
tematu. Do tej pory funkcjonuje pozwolenie Marszałka Woj. Wielkopolskiego, 
wydane na rekultywację tego składowiska. Gmina mówi wprost, że nie                              
jest to ten materiał na który zostało wydane zezwolenie na rekultywację.                      
5 listopada już pojawiły się śmieci na cegielni, bez wątpienia przez cały ten 
czas była wiara w to, że osoba która ma rekultywować, będzie to robiła                     
w sposób prawidłowy. Pojawiły się tam hałdy śmieci nie wiadomo jakiego 
pochodzenia. Zezwolenie jest cofnięte i ma to być wywiezione do końca 
czerwca, a na pewno nie będzie. Gmina ma wiedzę, że został wywieziony 
jeden samochód, a tona odpadów kosztuje 450 zł. (…) 

 Radny Juliusz Twardowski, informował, że mówi się o dużych nakładach                   
na straże pożarne, coraz częściej mówi się o tym, że jest wypadek, w którym 
ucierpiały dwie osoby a przyjeżdża 8 jednostek straży. Radny dodał,                                 
że zaczyna się zastanawiać dlaczego do zdarzenia, kolizji samochodowej 
przyjeżdżają dwie jednostki z Nowego Miasta, dwie ze Środy, dwie z Jarocina, 
to o co chodzi, pytanie po co? Ktoś się nie liczy z pieniędzmi budżetu. (…) 
Często bywa że do kolizji przyjeżdżają straże, policja, pogotowie, i jest tylu 
tych strażaków że sami stanowią zagrożenie.   

 Radny Marek Banaszak pytał Radną Powiatową kiedy zostaną załatane drogi 
w Kruczynie.  
 Radna Król informowała, że drogi te są zgłoszone.  

 Sołtys wsi Szypłów pan Łukasz Matuszak nawiązał do wypowiedzi Radnego 
Twardowskiego, informując, że tak działa system jeżeli jest zgłoszenie, 
wysyłana jest straż najbliżej sąsiadująca. Ale koszty nasza gmina ponosi tylko 
za swoje straże.  
 Radny Twardowski wyraził zdanie, że pieniądze należy szanować bez 
względu czy są cudze czy są nasze. Zdaniem Radnego coś w tym systemie 
działa nie tak, dyspozytorzy nie potrafią się porozumieć, zdaniem Radnego                 
to działa źle.  
 Radna Powiatowa informowała, że tak działa system, dyspozytorzy 
działają na określonym systemie. Często zdarzenia odbywają się na granicy 
powiatu dlatego dyspozytor wysyła straże te najbliżej znajdujące się.    
 Radny Twardowski wyraził zdanie, że należy skierować pismo czy to 
do dyspozytorów z Jarocina czy ze Środy a w ostateczności do Konina, żeby 
zmusić do przemyślenia, do wpłynięcia na zmianę przepisów. Radny dodał, 
że nigdy nie był przeciwko straży, ale jest przeciwny marnotrawstwu 
pieniędzy i ludzkiego czasu.  
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 Mieszkaniec wsi Nowe Miasto pan Paweł Marciniak, pytał czy jest możliwym 
aby zaprezentować pewien temat w formie multimedialnej. W celu 
przedstawienia w odpowiednich formach graficznych tematu który jeszcze 
nikt nie podnosił. Pan Marciniak pytał również, czy wszyscy Radni zapoznali 
się z pismami które złożył do biura rady i byli ewentualnie zainteresowani 
źródłami. (…) Czy czują się antysemitami, oraz czy rzeczywiście jesteśmy 
niepodlegli.  

 Na zakończenie Przewodniczący informował, że komisja rewizyjna 
zakończyła prace nad sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2018, 
przygotowała także opinię o tym sprawozdaniu, która zostanie przesłana                 
do Regionalnej Izby Obrachunkowej. Zostanie też złożony wniosek                           
o absolutorium. Są już wyznaczone terminy komisji i sesji. Komisja odbędzie 
się 13 czerwca o godz. 1500 natomiast sesja absolutoryjna 25 czerwca                           
o godzinie 1600. Absolutorium zostanie poprzedzone analizą raportu o stanie 
gminy, który Radni w dniu dzisiejszym otrzymali, będą też zmiany                            
w budżecie i WPFie. 
Na zakończenie Przewodniczący zaproponował panu Marciniakowi,                           
aby przyszedł na wspólne posiedzenie komisji, gdzie będzie można 
porozmawiać w sposób bardziej swobodny, a niżeli na sesji.    
 

Ad 17) Zamknięcie sesji. 
O godzinie 1730 Przewodniczący zamknął VIII Sesję Rady Gminy. 

 
 
Protokołowała                Zatwierdził 
Podinspektor ds. rady gminy      Przewodniczący Rady 
Julita Ciarcińska-Wachowiak         /-/ Waldemar Tomaszewski 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zał. 1  
Wyniki głosowania poszczególnych uchwał.  
 


